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Sadullah Ergin yeniden sordu: 

Dostluk Barajı ne zaman hayata geçecek? 
 

 
 
DEVA Partisi Genel Başkan Yardımcısı ve Ankara Milletvekili Sadullah Ergin, Asi 
Nehri üzerinde yapılması planlanan Dostluk Barajı’nın akıbetini yeniden Meclis 
gündemine taşıdı. Daha önce, 18 Nisan 2025 tarihinde konuya ilişkin bir yazılı 
soru önergesi veren Ergin, 2011 yılında sembolik temel atma töreni 
gerçekleşen ancak 14 yıl boyunca ilerleme kaydedilemeyen Asi Nehri Dostluk 
Barajı Projesi’nin akıbetini sormuştu. Ergin verdiği bu soru önergesine gelen 
cevap üzerine, projeye ilişkin yeni bir yazılı soru önergesi sundu. 
 
2025 yılı yatırım programında yer almadı  
Bakanlık tarafından 16 Temmuz 2025’te verilen cevapta, barajın projesinin 
2019 yılında ihale edildiği, 2024 yılı itibarıyla proje kabulünün tamamlandığı 
ancak 2025 yılı yatırım programına alınmadığı ifade edildi. Ergin, bu cevapta 
belirtilen gelişmeler ışığında projeye yönelik güncel planlamanın ne olduğunu 
sordu. 



 

 

 
Dostluk Barajı stratejik öneme sahip 
Barajın yalnızca teknik bir altyapı yatırımı olmadığını ve iki ülke arasında 
stratejik bir önem taşıdığını vurgulayan Ergin, Suriye’deki gelişmeler ve 
bölgesel koşullar dikkate alındığında inşa sürecinin önünde herhangi bir teknik 
veya diplomatik engel kalmadığını ifade etti. Bu çerçevede, Tarım ve Orman 
Bakanı tarafından yanıtlanmak üzere şu soruları yöneltti: 
 

1. Su kaynaklarının azaldığı, çiftçimizin sulama imkanlarının zorlaştığı böyle 
bir dönemde bölge açısından çok daha önemli bir hale gelen “Asi Nehri 
Dostluk Barajı” yapım işinin, 2026 yılı kamu yatırım programına 
alınmasına yönelik bir planlamanız bulunmakta mıdır? 
 

2. Hâlihazırda böyle bir planlama yoksa, barajın yapım sürecinin 
başlatılması amacıyla gerekli adımların atılması yönünde bir irade ortaya 
koymayı düşünüyor musunuz? 

 
Sadullah Ergin, kamuoyunun ve bölge halkının beklentisinin artık lafta 
kalmaması gerektiğini belirterek, “Bu proje daha fazla geciktirilmeden hayata 
geçirilmelidir” çağrısında bulundu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


